

INTERTEACH MEMBERSHIP PLAN	
Interteach Membership	Interteach membership is a prerequisite for individuals subscribing to the Clinics of Kazakhstan
Clinic Services	<b>The Membership Plan</b> provides members with the following covered services, products and procedures

BENEFIT	COVERAGE
Services and Procedures described under the corresponding Clinic Plan	
Access to the Interteach Expatriate and National Physicians at the Interteach Clinic (payment on an actual basis).	✓
<b>24 hour call center:</b> - Consultations - Schedule of Doctors - Appointment for National and Expatriate Physicians - Appointments for Specialist doctors - Call for ambulance	✓
<b>Emergency Services:</b> emergency management (24 hours) is provided at the Clinic. Emergency management includes a pre-defined list of medication and supplies. (NOTE: the use of ambulance transport services will be limited to emergency cases only). First four hours of ambulance services are covered during working days.	✓
<b>All services of Interteach Clinics:</b>	10% discount at the Interteach clinics
<b>Physiotherapy:</b> Physiotherapy at the recommendation of Interteach doctor at the clinics of Interteach	20 % discount at the Interteach Clinics
<b>Dental service:</b> - Consultation - Treatment - Local anesthesia - Extrac anesthesia - Extraction of tooth - Abscess drainage - Oral cavity sanitation - X-ray diagnostics - Mechanical and therapeutic treatment	20 % discount at the Interteach Clinics
<b>Consultation for diagnosis and treatment provided during normal office hours include:</b> All consultations provided by the Interteach Expatriate and National Physicians, at the Interteach Clinic. Consultations include brief, standard or extended consultations.. Prescription visits and medical reports are also cat the Interteach Clinics.	x

<p><b>Specialist Consultation during normal office hours include:</b> All consultations provided by Gynecologist and Pediatrician. Any other specialist consultations will not be covered.</p>	x
<p><b>Expatriate and National Physician Consultations after hours</b></p>	x
<p><b>Home Consultation</b> of Expatriate and National Physician - during normal working hours and after hours</p>	x
<p><b>Routine Supplies:</b> Routine supplies of a pre- defined list of drugs are covered when used in the process of providing the services included in the Plan. Long term, chronic medications would not be covered under this plan; however, provision shall be made to maintain alternative medications whenever feasible.</p>	x
<p><b>Routine Laboratory Testing:</b> Routine Urinalysis, Liver Function Tests (Bilirubin, Alkaline Phosphatase and AST), Urea and Creatinine, Potassium, Glucose and Full Blood Count are covered. Sending of samples and testing procedures beyond the scope of the Clinic to outside providers in Almaty and Atyrau or abroad is excluded and will be billed to the company/individual.</p>	x
<p><b>Additional Laboratory Testing:</b> ESR, Cholesterol, HDL, LDL, Triglycerides, Amylase, Pancreatic Amylase, Troponin T, Gram Stain, and PSA test are covered.</p>	x
<p><b>HIV Screening for Visa Application Requirements (for Expatriates).</b></p>	x
<p><b>Diagnostic Procedures:</b> X-ray Testing performed in the Interteach.</p>	x
<p><b>Additional Diagnostic Procedures:</b> Ultrasound, Spirometry, Audiometry and Electrocardiogram performed in the Clinic.</p>	x
<p><b>Minor Procedures:</b> Minor procedures are covered when considered medically necessary, and as defined by the examining doctor. Minor procedures may include simple wound dressing, suturing of a simple laceration, foreign body removal, simple incision and drainage and cast wrist, hand, toe application and cast removal.</p>	x
<p><b>List of Covered Minor Procedures:</b> Ear Irrigation/Wax removal Excision Minor Incision and Drainage Suture Removal Suture Minor (&lt;4cm) Removal Foreign Body (Eye) Removal Foreign Body (Ear) Removal Foreign Body (Other) Wound Dressing Simple Cast Removal Bandage/Sling</p>	x

<p><b>List of Additional minor Procedures:</b></p> <p>Scotch Cast to Arm/Hand Scotch Cast Below  Knee Scotch Cast Above Knee Intravenous  Therapy/Injection Inhalation Therapy  Oxygen Therapy Electrocardiogram/X-  ray/Ultrasound  I.V. Injection  I.M. Injection</p>	x
<p><b>List of covered minor procedures as part of treatment in Emergency (only):</b></p> <p>Intravenous Therapy/Injection Intramuscular  Injection Oximetry  X-ray Electrocardiogram</p>	x
<p><b>Preventive Annual Health Exam:</b> Plan holders are provided an annual maximum of one “Good Health” Annual Exam provided by a doctor at the Clinic. The Exam includes: consultation with the doctor including patient history and physical examination, immunization history, laboratory tests (routine urinalysis, full blood count, blood sugar, cholesterol panel), Chest X-ray and ECG for patients over 40 years of age.</p>	x
<p><b>Well baby care and vaccinations for children under 1 year old:</b>  Routine medical check-ups by the Clinic pediatrician at the age of 2, 4, 6, 9 and 12 months and vaccinations in accordance with the schedule of vaccination recommended by WHO.</p>	x

**MEMBERSHIP FEE**

Membership Plan of Clinics of Kazakhstan	Membership Plan
Non-residential Employees with access to all clinics of Kazakhstan	USD 378 per Individual

Программа прикрепления MEMBERSHIP	
Interteach Membership	Программа Клубного Прикрепления Membership
Услуги клиник Интертич	<b>Прикрепление по программе Membership</b> предоставляет возможность обслуживания в клиниках Интертич по всему Казахстану

ПЕРЕЧЕНЬ услуг, оказываемых на базе клиник Интертич	ПОКРЫТИЕ
Консультации врачей-экспатов и врачей Интертич (оплата по факту).	✓
<b>Диспетчерская 24/7:</b> - Консультации - Расписание врачей - Информация по местным и иностранным врачам - Вызов скорой помощи	✓
<b>Услуги скорой помощи:</b> организация госпитализации, (круглосуточно) через Call-центр Интертич. Организация госпитализации включает в себя вызов бригады скорой помощи, назначения и оказание первой помощи. (Примечание: : вызов осуществляется согласно критериям вызова скорой помощи). Покрытие в первые 4 часа с момента обращения.	✓
<b>Услуги клиники:</b> - Услуги клиники Интертич по преимуранту	10% скидка на базе клиник Интертич
<b>Физиотерапия:</b> - Физиотерапия по рекомендации Врач клиники Интертич	20% скидка на базе клиники Интертич
<b>Стоматология:</b> - Консультация - Лечение - Местная анестезия - Удаление зуба - Дренаж абсцесса - Уход за полостью рта - Рентген диагностика - Механическое и терапевтическое лечение	20% скидка на базе клиники Интертич
<b>Консультации врачей с целью постановки диагноза (в рабочее время):</b> все консультации проводятся врачами Интертич и врачами -экспатами	X
<b>Консультации врачей (в рабочее время) включают:</b> консультации педиатра и гинеколога.	x

<b>Консультации врачей-экспатов и врачей Интертич</b> вне рабочего графика	x
<b>Вызов на дом врачей-экспатов и врачей Интертич</b> в рабочее время и вне графика	x
<b>Выписка медикаментов:</b> не покрываются сами лекарственные препараты согласно программе, в том числе при хронических заболеваниях. Выписка производится при наличии медицинских показаний.	x
<b>Лабораторные исследования:</b> клинические и биохимические анализы крови и мочи, печеночные пробы (Билирубин, щелочная фосфатаза и АСТ), мочевины и креатинина, калий, глюкоза, и общий анализ крови. Исключена отправка образцов в другие клиники, в т.ч. за пределы РК.	x
<b>Дополнительные лабораторные исследования:</b> СОЭ, холестерин, ЛПВП, ЛПНП, триглицериды, амилаза, панкреатическая амилаза, тропонин Т и ПСА-тест	x
<b>Анализ крови на ВИЧ,</b> в т.ч. при подаче на визу	x
<b>Диагностические исследования:</b> рентген- диагностика на базе клиник Интертич	x
<b>Дополнительные диагностические процедуры:</b> УЗИ, спирометрия, аудиометрия и ЭКГ в клинике.	x
<b>Процедурный кабинет:</b> перевязки, по назначению врача, обращения при порезах, при растяжениях, ушибах. Извлечение инородных тел, снятие швов.	x
<b>Перечень услуг процедурного кабинета:</b> промывание уха/извлечение серных пробок Разрез и дренаж, наложение швов Извлечение инородных тел из уха Обработка ран, простые повязки, перевязки ран.	x
<b>Перечень дополнительных услуг процедурного кабинета:</b> накладывание гипса на руку/кисть, нижней части ноги/ выше колена внутривенные инфузии/ инъекции, интенсивная терапия ЭКГ, рентгенография, УЗИ	x
<b>Перечень услуг процедурного кабинета (только в экстренных случаях):</b> внутривенные/внутримышечные инъекции тест на содержание кислорода в крови рентген/ЭКГ	x

<p><b>Ежегодный профилактический осмотр:</b> консультация врача, оценка физического состояния здоровья, лабораторные исследования, (общий анализ крови, общий анализ мочи, анализ на содержание сахара в крови, холестерин). Для пациентов старше 40 лет – флюорография и ЭКГ.</p>	x
<p><b>Патронаж детей и вакцинация (для детей младше 1 года):</b> периодические медицинские осмотры педиатра, в 2, 4, 6, 9 и 12 мес., вакцинация согласно схеме наблюдения новорожденных.</p>	x

### Стоимость программы прикрепления MEMBERSHIP

Программа прикрепления к клиникам Membership	Стоимость
Предназначена для экспатов, работающих на территории Казахстана	USD 378 (~130 000 тенге ) на каждого